
Algemene Vergadering Presidiumweek

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 3 juli 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Cedric, Fanne, Jari, Joni, Lien, Marlies,
Reinout, Sander, Simon, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Denis, Eline, Gitte, Gust, Katelijne, Kristof, Lise, Pepijn, Siebe, Tijl, Tom De Groote

Verontschuldigd: Anton, Kevin, Les, Quentin, Stijn Cambie, Wies, Yanice

Afwezig: Jeroen

De vergadering wordt geopend om 15u00.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Aanstelling nieuw bestuur

De nieuwe Raad van Bestuur is het kernpresidium en bestaat uit: Alexander, Anne, Anton, Arno, Bart, Bram,
Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen, Joni, Kevin, Les, Lien, Marlies, Quentin, Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie,
Tine, Tom Vervoort en Yanice. Het bestuur wordt aangesteld en bekrachtigd. Vanaf nu hebben enkel zij stemrecht
op de PV.

Kernraad

De verantwoordelijke van Redactie komt bij Kernraad, aangezien dat ook een communicatieverantwoordelijke is
en volgens het HR dus ook deel hoort uit te maken van Kernraad. Verder maakt dit het ook gemakkelijker om
het ’Redactie in Actie’-puntje op te volgen. Kernraad bestaat dan uit: de preses, de vice, de secretaresse, de
beheerders, de verantwoordelijke van Bar, de verantwoordelijke van Cultuur, de verantwoordelijke van GAK, de
verantwoordelijke van Media en de verantwoordelijke van Redactie. De kernraad wordt bekrachtigd.

Coöptatie Katelijne

Motivatie Katelijne:
Ze zit al twee jaar in de POC Wiskunde en zal dit volgend jaar opnieuw doen, alsook de departementsraad en de
faculteitsraad. Ze gaat elke twee weken naar Stura en OOR en hoopt op die manier een goede OWG-voorzitter en
onderwijsverantwoordelijke te worden. Ze wilt graag deel uitmaken van het presidium om voldoende communicatie
met de achterban te hebben. Wij zullen dankzij haar beter op de hoogte zijn van wat er op onderwijsvlak gebeurt
en een mening kunnen geven over de beslissingen die zij moeten maken. Ze zou misschien twee keer per jaar een
Plan Achterban willen organiseren en een extra infomoment houden om mensen beter op de hoogte te brengen
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van wat de POC en de andere raden inhouden. Momenteel kennen erg weinig mensen dit en daar wilt ze graag
verandering in brengen.

Vragen voor Katelijne:

• Vind je het een goed idee om met OWG langs te gaan in de lessen?

• Naar Plan Achterban komen nu niet veel mensen. Is het misschien niet handiger om langs te gaan in de les?

• Wat is je mening over het OASE-systeem?

• Leg bondig het verschil uit tussen POC en OWG.

• Zijn de Gouden Krijtjes de verantwoordelijkheid van OWG of van Cultuur?

• Ga je op tijd je tekstjes doorsturen als ze in de Winagenda moeten komen?

• Komt er een onderwijsnieuwsbrief?

• Vind je 270 euro van Wina te weinig voor Onderwijs?

• Kom je op als medewerker of als kern?

• Is OWG in zijn huidige vorm nog wel nuttig?

Er wordt een discussie gehouden. Er wordt gestemd en er zijn 16 stemgerechtigden aanwezig. Katelijne wordt
unaniem verkozen en aangesteld als deel van de Raad van Bestuur.

Goedkeuring begroting

Opmerkingen bij de begroting:

• 24 urenloop-stand: er wordt veel meer geld aan uitgegeven dan nodig is. We zouden even goed kunnen
sjorren, want uiteindelijk is dat even groot en even warm. Het is wel minder stevig dan trussen en om die
reden zouden we vorig jaar met het stormweer geen loopstand gehad hebben, indien we gesjord hadden.

• Investeringen: een beamer kunnen we altijd gratis huren.

• Kiescomité: aan de lage kant, vorig jaar is dit maar net goedgekomen.

• Onderwijsontbijt: het idee voor een onderwijsontbijt komt van Merkator. Bij hen was dat erg goed gelukt:
zij werkten met inschrijvingen en vroegen er geld voor, met als optie een cava-ontbijt. Dat is een leuk idee,
maar we laten het over aan OWG om dit soort zaken uit te werken. Wina gaat enkel een beetje sponsoren
en shifts invullen. Als sponsoring is er 300 euro gevraagd, maar dit vinden we nogal veel. Reclame maken
voor onderwijs gebeurt niet enkel door er geld in te stoppen. Er moet moet vooral meer motivatie zijn vanuit
onderwijs om het onder de studenten te brengen, bijvoorbeeld door langs te gaan in de lessen. Anderzijds
kan het geld wel gebruikt worden om de studenten te lokken met een ontbijt en hen daar dan uitleg te geven,
of om dingen uit te delen als je rondgaat in de lessen. Toch hoeft er niet overdreven veel geld in gestoken
te worden, want dan zou het behoorlijk zonde zijn als er niet veel volk op afkomt, wat je niet op voorhand
weet. Bij Plan Achterban werkt het ’We delen gratis dingen uit’-idee ook niet.

We hebben twee voorstellen voor de datum: de woensdag in de tweede week (na de pémé-avond) of de
woensdag in de negende week (na de Scienticantus) van het eerste semester. Week twee zou beter zijn
om onderwijs in het begin van het jaar meteen onder de aandacht te krijgen en heeft als voordeel dat de
eerstejaars nog vroeg opstaan omdat ze naar alle lessen gaan. Als het ontbijt tijdens de les valt, is dit wel
niet echt een voordeel natuurlijk. Een goed uur vinden wordt sowieso wat lastig, aangezien de eerstejaars
met het OASE-systeem continu iets te doen hebben. We kunnen er een lunch van maken of het inplannen
in het OASE-systeem. We laten dit over aan OWG.
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• Ouwzakkenreceptie: vijftig euro is nogal weinig.

• Scientica: 250 euro is nogal veel. We doen dit omdat de cantusweek door Scientica gedragen wordt en we
graag op veilig willen spelen.

• Verzekering: 800 euro, zoals vorig jaar. Dit jaar is daar misschien overgegaan omdat er meer leden waren.

• Voor een activiteit zonder eten krijg je vier euro subsidies van LOKO.

De begroting wordt goedgekeurd.

Varia

• Simon: ’Ik ben aan het smelten.’

• Arno: ’Het is warm.’

• Reinout: ’Materiaal, materiaal.’

• Sander: ’Heeft iemand van de mensen die net aangekomen zijn een vrouwenjarretel mee?

• Tine: ’Ik ga eigenlijk vertrekken, dus. . . ’

• Jari: ’Het is niet omdat ik minder geld wil stoppen in onderwijs, dat ik mijn taak als POC-lid niet serieus
neem.’

• Cedric: ’Op LOKO zijn er enkele hervormingen gebeurd: WV Sociaal is afgeschaft en is nu WV Studenten-
beleid en ze vergaderen om de twee weken op vrijdagavond. De LOKO AV is nu zes keer per jaar. Er is nog
geen voorzitter van LOKO. Laat de frisse pintjes maar komen, zou ik zeggen!’

• Joni: ’Dan ga je nog lang mogen wachten.’

• Anne: ’Leg alle spullen bij elkaar in de slaapkamers, zodat er veel ruimte wordt vrijgemaakt, want er moeten
heel veel mensen bijkomen. Het idee is om in het ander lokaal te cantussen, maar we moeten eerst kijken
hoe groot dat is. Anders moet het hier leeggemaakt worden. Er liggen ook nog matjes waar niemand op
slaapt.’

• Bart: Laat je matje niet in de zon liggen, dan krijg je van die lelijke bobbels en dat slaapt niet goed.’

• Gust: ’Dan is het een massagematje.’

• Anne: ’Zijn er mensen die de BBQ willen aansteken?’

• Fanne: ’Leg hem gewoon buiten, dat gaat vanzelf. ’

• Jari: ’Alle presidiumleden die al een dik lint hebben, mogen dat na de cantus of morgenochtend aan Fanne
geven.’

• Anne: ’Er zijn mensen nodig om groentjes te snijden na het winkelen en ook mensen om snel de afwas te
doen na het eten. De planning is: naar de winkel gaan, BBQ aansteken en groentjes snijden, om half zeven
komen de ouwzakken, eten om zeven uur, misschien nog afwassen na het eten en om half negen begint de
cantus. Morgen staan we op om acht uur, want om twaalf uur moet alles leeg zijn. Douchen mag nog, maar
dan wel voor acht uur.’

De vergadering wordt gesloten om 15u54.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende AV gaat door op dinsdag 15 september 2015 om 15u00 in ’t Witgoor te Wuustwezel.

3


